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ZA P I S N I K 
 5. sjednice Povjerenstva za promet i veze, 

 održane 12.6.2007. godine  
 
Sjednica je održana  12.6.2007, s početkom u 15 sati i 15 minuta. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Povjerenstva:            
1. Branko Dokić, predsjedatelj                                   6. Savo Erić 
2. Slavko Matić                                                          7. Mehmed Suljkanović. 
3. Šemsudin Mehmedović 
4. Sadik Bahtić  
5. Selim Bešlagić 
 
Odsutnost su opravdali Snježana Rajilić i Husein Nanić. 
Uime Vijeća ministara BiH, sjednici su bili nazočni pomoćnici ministra komunikacija i prometa BiH Kojo 
Koprivica i Mirko Šekara.  
Sjednici je bio nazočan i tajnik Povjerenstva za promet i veze Ahmed Jalovičić. 

 
 
Predsjedatelj Branko Dokić predložio je sljedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika 4. sjednice, održane 11.4.2007. godine; 
2. Izbor drugog zamjenika predsjedatelja Povjerenstva za promet i veze Zastupničkog doma 

Parlamentarne skupštine BiH; 
3. Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osnovama sigurnosti prometa na cestama u BiH 

– predlagatelj: zastupnik Mehmed Suljkanović (druga faza); 
4. Tekuća pitanja. 
 
Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.   

 
Ad.-1. 
 
Na Prijedlog zapisnika nije bilo primjedaba, pa je Povjerenstvo jednoglasno verificiralo Zapisnik 4. sjednice, 
održane 11.4.2007. godine. 
 
Ad.-2. 
 
Članovi Povjerenstva usvojili su predsjedateljev prijedlog za izbor Slavka Matića za drugog zamjenika 
predsjedatelja Povjerenstva, sa šest glasova "za" i jednim "suzdržanim". 
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Ad.-3. 
 
Predsjedatelj je podsjetio da je Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osnovama sigurnosti 
prometa na cestama u Bosni i Hercegovini (u daljnjem tekstu: Prijedlog zakona) usvojen u prvom čitanju, 
nakon čega je otvorio raspravu i pozvao predlagatelja da se očituje o Prjedlogu zakona. 
 
Mehmed Suljkanović istaknuo je da je i na sjednici Zastupničkog doma predložio otvaranje Javne 
rasprave o Prijedlogu zakona, uz sugestiju za proširenje rasprave o svim teškoćama u primjeni Zakona o 
osnovama sigurnosti prometa na cestama u Bosni i Hercegovini (u daljnjem tekstu: Zakon), što bi trebalo 
biti putokazom za daljnju doradu Prijedloga zakona. 
 
Kojo Koprivica ukazao je da je Ministarstvo dalo mišljenje o Prijedlogu zakona, ali ga Vijeće ministara nije 
dostavilo Zastupničkom domu. Smatra korisnim organizirati stručnu javnu raspravu o Prijedlogu zakona, 
čija je bit povećanje kazni. Na tu raspravu trebalo bi pozvati predstavnike pravosuđa i ministarstava 
unutarnjih poslova. Uzimajući u obzir da od stupanja na snagu Zakona nije prošla ni godina dana i da je 
Zakon kompleksan, drži kako je sada rano za izmjene, mada je potrebno otkloniti pojedine tehničke 
pogreške. Napomenuo je da Zakon o prekršajima Bosne i Hercegovine još nije stupio na snagu.  
 
Zijad Sinanović istakuo je kako nema većih primjedaba na Prijedlog zakona, mada ima rezervi glede članka 
1. Prijedloga zakona, kojim se mijenja članak 224. Zakona. 
  
Predsjedatelj je ukazao na potrebu okončanja procedure za Prijedlog zakona u cijelosti, dobrog 
organiziranja javne rasprave i iznio mišljenje kako je još preuranjeno mijenjati Zakon. 
  
Slavko Matić suglasio se s predsjedateljevim mišljenjem glede kratkoće vremena u kojem se primjenjuje 
Zakon. Prometne nezgode nisu posljedica primjene Zakona, jer su njime preuzete ranije važeće blage kazne. 
Smatra korisnim predstavnicima županija omogućiti iznošenje svojih iskustva u primjeni Zakona.   
 
Šemsudin Mehmedović mišljenja je da Zakon ima nedorečenosti, naveo slučajeve kada vlasnik autoškole 
preregistrira školu na suprugu, a on je predsjednik komisije za polaganje vozačkog ispita. Podupire 
održavanje javne rasprave u koju bi bio uključen što veći broj institucija i organizacija koje provode Zakon. 
 
Selim Bešlagić istaknuo je kako bi raspravu trebalo voditi s ciljem analize primjene kazni, a razmatranje 
pitanja polaganja vozačkog ispita treba ostaviti za neku drugu priliku. 
 
Savo Erić podupire održavanje rasprave na kojoj bi se ukazalo na postojeće prometne standarde u Europi, te 
na potrebu pozivanja na raspravu i institucija nadležnih za održavanje cesta. 
 
Nakon što je zaključio raspravu, prdsjedatelj je predložio sljedeći zaključak: 
 
Potrebno je o Prijedlogu zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osnovama sigurnosti prometa na 
cestama u Bosni i Hercegovini otvoriti Javnu raspravu, koja će biti održana 26.6.2007.godine, na kojoj će se 
svim zainteresiranima pružiti mogućnost iznošenja svojih stajališta i sugestija o Prijedlogu zakona, kao i o 
problemima u primjeni  Zakona,  te na raspravu pozvati predstavnike ministarstava za promet i 
komunikacije, općinskh i osnovnih sudova, entitetskih ministarstava unutarnjih poslova i druge nadležne 
institucije i organizacije. 
Povjerenstvo je jednoglasno usvojilo zaključak.  
 
Ad.-4. 
 
Šemsudin Mehmedović kazao je da raspolaže informacijama o nepravilnostima prilikom izdavanja CEMT  
dozvola, pa predlaže Povjerenstvu da od Ministarstva komunikacija i prometa BiH zatraži dostavu 
Pravilnika o izdavanju dozvola, kako bi se upoznali o proceduri za izdavanje dozvola. 
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Savo Erić smatra kako Povjerenstvo treba biti upoznato o ovom pitanju, te i on zna za postojanje određenih 
problema glede izdavanja CEMT dozvola. 
 
Predsjedatelj je ukazao na potrebu razdvajanja Pravilnika o CEMT dozvolama i eventualne korupcije, jer 
Pravilnik može biti izvrstan, ali se problemi javljaju u primjeni. Naveo je slučajeve krivotvorenih CEMT 
dozvola. 
Nakon što je zaključena rasprava o navedenom, Povjerenstvo je jednoglasno usvojilo sljedeći zaključak:   
Traži se od  Ministarstva komunikacija i prometa Bosne i Hercegovine da Povjerenstvu dostavi izvješće o 
dodjeli CEMT dozvola za 2007. godinu, Pravilnik kojim je reguliran način izdavanja CEMT dozvola, te 
popis članova Komisije za dodjelu dozvola. 
 
Predsjedatelj je nazočne upoznao da je, sukladno zaključku sa 4. sjednice Povjerenstva, 10.5.2007. godine 
održan sastanak na kojem su bili ministar civilnih poslova BiH Sredoje Nović,  ravnatelj CIPS-a Siniša 
Macan i  i savjetnici  ministra komunikacija i prometa BiH Božidar Škravan i Nedeljko Bilić. Na sastanku je 
zaključeno potrebnim u parlamentarnu proceduru što prije uputiti Prijedlog zakona o Agenciji za 
informacijsko društvo Bosne i Hercegovine, kao i prijedlog zakona kojim će u potpunosti biti definiran 
status CIPS projekta. 
Potom je informirao o pristiglom pozivu Regulatorne agencije za komunikacije za sastanak vodstva 
Agencije s članovima Povjerenstva, radi upoznavanja o radu i planiranim aktivnostima Agencije, što je 
ocijenio korisnim. U pozivu je traženo da sastanak bude održan 21. ili 22. lipnja u prostorijama Agencije, te 
on predlaže sastanak održati 21. lipnja u 12 sati, što su članovi Povjerenstva podržali. 
 
Ahmed Jalovičić podsjetio je na dva dostavljena izvješća Ustavnopravnog povjerenstva Zastupničkog doma 
- Izvješće o jasnoći norme čl. 240. i 242. Zakona o osnovama sigurnosti prometa na cestama u BiH i 
Izvješće o jasnoći norme članka 15. stavak 2. Zakona o osnivanju neovisnog opretera sustava za prijenosni 
sustav u BiH - u kojima stoji da su navedene odredbe zakona jasne, pa primjereno tome Povjerenstvo ne 
treba provoditi daljnju proceduru za vjerodostojno tumačenje. 
 
Predsjedatelj je predložio, ukoliko članovi Povjerenstva smatraju potrebnim, uspostaviti suradnju sa 
zemljama u okruženju, prije svega s Hrvatskom, Srbijom i Crnom Gorom. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen, s tim što će  se predsjedatelj i njegovi zamjenici konzultirati o realiziranju prijedloga. 
 
Sjednica je okončana u 16 sati i 25 minuta.  
 
 
            TAJNIK POVJERENSTVA                                       PREDSJEDATELJ POVJERENSTVA 
                  Ahmed Jalovičić                                                                dr. Branko Dokić    
 
                                                                                                                    


